

តើខ្ញុំអាចបង្ខំមិនអាច?

បានធ្វើឲ្យទាន់ពេលក្នុងខែសីហា ឆ្នាំ 2012

Khmer

ស្បៀងស្រីងនេះមានព័ត៌មានលម្អិតអំពីខ្លះដែលលោកអ្នកអាចនឹងមិនអាចធ្វើបានក្នុងអម្បងពេល Fire Danger Periods (អម្បងពេលគ្រោះថ្នាក់ភ្លើងឆេះព្រៃ) ដែលបានប្រកាស ហើយនិងនៅថ្ងៃ Total Fire Ban (បំរាមដុតភ្លើងនៅទីវាល), ពេលការដុតភ្លើងនៅទីវាលត្រូវបានហាមប្រាមតាមផ្លូវច្បាប់។

ក្រសួង CFA ប្រកាស Fire Danger Periods (អម្បងពេលគ្រោះថ្នាក់ភ្លើងឆេះព្រៃ) ដែលសាលាក្រុងនីមួយៗនៅពេលធាតុអាកាសចាប់ផ្តើមកើនឡើង។ ការហាមប្រាមនេះមានប្រសិទ្ធភាពរហូតដល់ថ្ងៃទី 1 ខែឧសភា លើកលែងតែមានការដកចេញការប្រកាសផ្សេងទៀត។ នៅក្នុងព្រៃធម្មជាតិ, រដ្ឋនិងភូមិភាគហើយនិងនៅតាមដីសាធារណៈ ដែលត្រូវបានការពារ, ការហាមប្រាមដុតភ្លើងមានប្រសិទ្ធភាពជាធរមានគ្រប់ពេលក្នុងមួយឆ្នាំ។ សូមទាក់ទងក្រសួង DSE ប្រចាំតំបន់និងការិយាល័យ Parks Victoria សំរាប់យកឱវាទអំពីការហាមប្រាមការដុតភ្លើងនៅតាមតំបន់ទាំងនេះ។

Total Fire Ban (បំរាមដុតភ្លើងនៅទីវាល) ត្រូវបានប្រកាសដោយក្រសួង CFA នៅថ្ងៃភ្លើងឆេះដែលទំនងជារាលដាលយ៉ាងរហ័សហើយពិបាកនឹងទប់ទល់ផង។ ការផ្ដន្ទាទោសធានាលើការដុតភ្លើងដោយខុសច្បាប់នៅក្នុងអម្បងពេល Fire Danger Period (អម្បងពេលគ្រោះថ្នាក់ភ្លើងឆេះព្រៃ) ហើយនិងនៅថ្ងៃ Total Fire Ban Days (ថ្ងៃបំរាមដុតភ្លើងនៅទីវាល) រួមមានការបង្ហាញកំរិតយ៉ាងច្រើនហើយអាចមានការដាក់ពន្ធនាគារផងដែរ។

តើខ្ញុំអាចបង្ខំមិនអាច?

តើខ្ញុំអាចបញ្ជាក់ក្រិចសំរាប់ប្រើប្រាស់ឬ? តើខ្ញុំគួរចុះបង្កើតសំរាប់កំរិតដំបូងបានឬទេ?



ខ្ញុំធ្វើការណ៍ជួរខាងក្រៅបំណង (ដូចជាការផ្តល់សេវាសម្រាប់ភ្នាក់ងារ, បង្កើតប្រាក់សម្រាប់សម្ភារៈ/ អន្តការសម្រាប់សម្ភារៈ/ ប្រអប់ការស្រួចស្រាវ) តើខ្ញុំអាចប្រើប្រាស់បញ្ជាក់ក្រិចសំរាប់ប្រើប្រាស់ឬ? ប្រើប្រាស់បញ្ជាក់ក្រិចសំរាប់ប្រើប្រាស់ឬទេ?



អម្បងពេល Fire Danger Period (អម្បងពេលគ្រោះថ្នាក់ភ្លើងឆេះព្រៃ)

- ក៏ប៉ុន្តែ ប្រសិនបើ:**
 - ល្បឿនខ្យល់មិនលឿនជាង 10 គីឡូម៉ែត្រក្នុងមួយម៉ោង ហើយ
 - ភ្លើងបង្ហាត់នៅក្នុងទីបង្ហាត់ភ្លើងដែលសាងសង់ត្រឹមត្រូវ ឬរណ្តៅជុំវិញយ៉ាងតិចបំផុត 30 សង់ទីម៉ែត្រ
 - មិនមានសារធាតុអ្នកដាក់បំបៅនៅលើកន្លែងនេះ ចំងាយ 3 ម៉ែត្រពីបរិវេណខាងក្រៅនៃប្រាសាទ
 - ភ្លើងនេះឆេះនៅលើផ្ទៃដីមិនលើសពី 1 ម៉ែត្រការ៉េ និងទំហំនិងចំនួនតំបន់ដែលគេប្រើមានចំនួនតិចតួចបំផុតទៅតាមការចាំបាច់
 - មានមនុស្សម្នាក់នៅប្រចាំការគ្រប់ពេលនៅពេលភ្លើងនេះកំពុងឆេះហើយមានសមត្ថភាពនិងវិធីធានាដើម្បីពន្លត់ភ្លើងនេះ
 - ភ្លើងនេះត្រូវតែបានពន្លត់ឲ្យអស់មុនមនុស្សនេះចាកចេញ។
- ចូរសំគាល់ថា ច្បាប់របស់ក្រសួងពន្លត់ភ្លើងតាមជនបទ (CFA) ចែងថា ទីបង្ហាត់ភ្លើងដែលសាងសង់ត្រឹមត្រូវអាចឈប់ជាទីបង្ហាត់ភ្លើងដែលសាងសង់អំពី ថ្ម ដឹក បេតុង ឬសារធាតុធានាដែលមិនឆេះ ដូចនេះភ្លើងនិងឆេះនៅក្នុងទីបង្ហាត់តែប៉ុណ្ណោះ។ ចង្រ្កានរាំងស្ងាចប្រើប្រាស់ផលិតសំរាប់លក់អាចចាត់ទុកថាជាទីបង្ហាត់ភ្លើងត្រឹមត្រូវបាន។

ថ្ងៃថ្ងៃ Total Fire Ban Days (ថ្ងៃបំរាមដុតភ្លើងនៅទីវាល)



- ប្រើប្រាស់ដល់ជំនួយប្រើប្រាស់ជំនួយផ្សេងៗនេះ:**
 - ដុតដោយហ្មត់ចត់ស្របតាមស្ថិតិ, ស្វាងស្វែងជាអចិន្ត្រៃយ៍ដោយថ្មី, ដឹក បេតុង ឬ សារធាតុដទៃទៀតដែលមិនឆាប់ឆេះ, ធ្វើយ៉ាងដែលសំរាប់ការរៀបចំអាហារ
 - ប្រើប្រាស់បញ្ជាក់ក្រិចសំរាប់ប្រើប្រាស់, ត្រូវបានធ្វើនិងផលិតសំរាប់ពាណិជ្ជកម្មយ៉ាងពិសេសសំរាប់ការរៀបចំអាហារ (រួមមានប្រើប្រាស់អាចលើកចំនុះឡើងបាន), ហើយពេលដុតត្រូវដាក់វានៅលើកន្លែងនិងត្រូវតែ:
 - មិនមានសារធាតុអ្នកដាក់បំបៅនៅលើកន្លែងនេះ ចំងាយ 3 ម៉ែត្រពីបរិវេណខាងក្រៅនៃប្រាសាទ
 - លោកអ្នកមានបំពង់ទឹកភ្ជាប់ទៅប្រភពទឹក ឬធុងទឹកដែលមានទឹកយ៉ាងតិចបំផុត 10 លីត្រសំរាប់ប្រើប្រាស់
 - មានមនុស្សម្នាក់នៅប្រចាំការគ្រប់ពេលនៅពេលភ្លើងនេះកំពុងឆេះ ហើយមានសមត្ថភាពនិងវិធីធានាដើម្បីពន្លត់ភ្លើងនេះ
 - ភ្លើងនេះត្រូវតែបានពន្លត់ឲ្យអស់មុនមនុស្សនេះចាកចេញ។
- ក៏ប៉ុន្តែ ប្រសិនបើ:**
- ការដុតភ្លើងនៅតាមដី, ក្រិចសំរាប់ប្រើប្រាស់, ឬសំរាប់ប្រើប្រាស់បញ្ជាក់ក្រិចសំរាប់ប្រើប្រាស់ ត្រូវបានហាមឃាត់អម្បងថ្ងៃ Total Fire Ban Days (ថ្ងៃបំរាមដុតភ្លើងនៅទីវាល)។ ក៏ប៉ុន្តែ ជំនួយប្រើប្រាស់បញ្ជាក់ក្រិចសំរាប់ប្រើប្រាស់ ត្រូវបានហាមឃាត់អម្បងថ្ងៃ Total Fire Ban Days (ថ្ងៃបំរាមដុតភ្លើងនៅទីវាល) ផងដែរ។



តើខ្ញុំអាចប្រុងប្រយ័ត្នអាច?

ប្រុងប្រយ័ត្នទាន់ពេលក្នុងខែសីហា ឆ្នាំ 2012




តើខ្ញុំអាចប្រុងប្រយ័ត្នអាច?	អន្តរកាល Fire Danger Period (អន្តរកាលគ្រោះថ្នាក់ភ្លើងឆេះរំព្រៃ)	នៅថ្ងៃ Total Fire Ban Days (ថ្ងៃបំបាត់ដុតភ្លើងនៅទីវាល)
<p>តើខ្ញុំអាចធ្វើសកម្មភាពណាមួយបាន?</p> <ul style="list-style-type: none"> ការផ្សារដែក, សំនេររុំ, ការដុតរោង, ការផ្សារឬការកាត់ដកដោយប្រើហ្គាស ការផ្លាស់កន្លែងយុទ្ធសាស្ត្រ ការបំពាក់កង្កែប ការដុតកៅស៊ូសំរាប់ក្រាស់ដុល? 	<p>បាន</p> <p>ក៏ប៉ុន្តែ ប្រសិនបើ:</p> <ul style="list-style-type: none"> រំព្រៃឬរំព្រៃដំបូងដែលមិនឆេះជាក់ការពារផ្ទះភ្លើងមិនឲ្យខ្ទេចខ្ទី, ដៃកក្តៅ ឬអាចម៍ដៃកក្តៅយូរពីភ្លើងឆេះ មិនមានសារធាតុអាចឆាប់ឆេះនៅចំងាយយ៉ាងតិចបំផុត 1.5 ម៉ែត្រពីកន្លែងប្រតិបត្តិការ ឬមួយកន្លែងនេះមានជាក់ទឹកឲ្យសើមគ្រប់គ្រាន់ការពារការរាលដាលភ្លើងឆេះ លោកអ្នកមានទឹកគ្រប់គ្រាន់ ឬថង់ទឹកសំរាប់បាញ់ដែលមានទឹកយ៉ាងតិចបំផុត 9 លីត្រ ដៃកក្តៅដែលកាត់ចេញ ឬសារធាតុក្តៅត្រូវដាក់នៅក្នុងកន្លែងដែលភ្លើងមិនអាចឆេះបាន។ មានមនុស្សម្នាក់នៅប្រចាំការគ្រប់ពេលនៅពេលភ្លើងឆេះកំពុងឆេះហើយមានសមត្ថភាពនិងវិធីនានាដើម្បីពន្លត់ភ្លើងនេះ ភ្លើងឆេះត្រូវតែបានពន្លត់ឲ្យអស់មុនមនុស្សនេះចាកចេញ។ 	<p>មិនបានទេ</p> <p>សកម្មភាពណា ដូចជា:</p> <ul style="list-style-type: none"> ការផ្សារដែក, ការសំនេររុំ, ការដុតរោង, ការផ្សារឬការកាត់ដកដោយប្រើហ្គាស ការផ្លាស់កន្លែងយុទ្ធសាស្ត្រ ការបំពាក់កង្កែប ការដុតកៅស៊ូសំរាប់ក្រាស់ដុល <p>ត្រូវបានហាមប្រាមនៅថ្ងៃ Total Fire Ban Days (ថ្ងៃបំបាត់ដុតភ្លើងនៅទីវាល) ដោយគ្មានបណ្ណាអនុញ្ញាតពីសេសដែលអនុញ្ញាតនៅថ្ងៃទាំងនេះ។ បណ្ណានេះត្រូវបានគេហៅថា បណ្ណាអនុញ្ញាតលេខ 401</p> <p>នៅក្នុងកាលៈទេសៈដែលមានកំណត់ក្រសួង CFA ឬ MFB អាចចេញបណ្ណាអនុញ្ញាតមួយនៅថ្ងៃ Total Fire Ban Days (ថ្ងៃបំបាត់ដុតភ្លើងនៅទីវាល) ឲ្យទៅ:</p> <ul style="list-style-type: none"> អង្គការសហគមន៍, អង្គការសប្បុរសធម៌, អង្គការប្រាក់ សាធារណៈកម្មភាពច្បាប់, សាលាសង្កាត់ ប្រតិបត្តិការឧស្សាហកម្មឬពាណិជ្ជកម្ម <p>សំរាប់គោលបំណងបំពេញកិច្ចការរបស់គេ, ឬសំរាប់គោលបំណងកំសាន្តសប្បាយសាធារណៈ ឬគោលបំណងសាសនា ឬ វប្បធម៌។</p> <p>បណ្ណាអនុញ្ញាតទាំងនេះត្រូវតែចេញមកពីការិយាល័យភូមិភាគនៃក្រសួង CFA, ទីបញ្ជាការរបស់ CFA ឬ ការិយាល័យសង្កាត់របស់ MFB, ហើយមិនអាចចេញបានដោយភ្នាក់ងារការពារភ្លើងឆេះរបស់សាលាក្រុងទេ។</p>
<p>តើខ្ញុំអាចប្រើឡដុតសម្រាមបាន?</p> 	<p>បាន</p> <p>ឲ្យតែ</p> <ol style="list-style-type: none"> លោកអ្នកឆែកឆើលជាមួយសាលាសង្កាត់អំពីច្បាប់ប្រចាំតំបន់ដែលអាចដាក់បញ្ជីលក់ឧបករណ៍ ឬដាក់កំណត់ ឬហាមប្រាមលើការប្រើឡដុតសម្រាម (ដូចជា បំពាក់នៅថ្ងៃដែលមានផ្សែងលាយអព្វ, នៅតំបន់ខ្លះ, នៅពេលខ្លះ) ហើយបំពេញតាមតម្រូវការដូចតទៅ: <ul style="list-style-type: none"> ភ្លើងត្រូវឆេះតែនៅក្នុងឡដុតសម្រាម ហើយ ល្បឿនខ្យល់មិនលឿនជាង 10 គីឡូម៉ែត្រក្នុងមួយម៉ោង មិនមានសារធាតុអាចឆាប់ឆេះនៅលើដីនិងក្នុងលំហអាកាសចំងាយ 3 ម៉ែត្រពីបរិវេណខាងក្រៅនៃឡដុតសម្រាម មានទឹកគ្រប់គ្រាន់សំរាប់ពន្លត់ភ្លើងគ្រប់ពេលវេលាពេលមានភ្លើងឆេះ មានមនុស្សម្នាក់នៅប្រចាំការគ្រប់ពេលនៅពេលភ្លើងឆេះកំពុងឆេះហើយមានសមត្ថភាពនិងវិធីនានាដើម្បីពន្លត់ភ្លើងនេះ ភ្លើងឆេះត្រូវតែបានពន្លត់ឲ្យអស់មុនមនុស្សនេះចាកចេញ។ 	<p>មិនបានទេ</p> <p>ហាមប្រើឡដុតសម្រាមក្នុងអន្តរកាល Total Fire Ban Days (ថ្ងៃបំបាត់ដុតភ្លើងនៅទីវាល)។</p>

តើខ្ញុំអាចប្រុងប្រយ័ត្នបាន?

ប្រុងប្រយ័ត្នពេលក្នុងខែសីហា ឆ្នាំ 2012



តើខ្ញុំអាចប្រុងប្រយ័ត្នបាន?	អវសានពេលវេលា Fire Danger Period (អវសានពេលវេលាគ្រោះថ្នាក់ភ្លើងឆេះរំព្រៃ)	នូវថ្ងៃ Total Fire Ban Days (ថ្ងៃមិនអនុញ្ញាតឱ្យដុតភ្លើងនៅទីនានា)
<p>តើខ្ញុំអាចប្រើម៉ាស៊ីនត្រឡប់យន្តស្រែចម្រុះធុរកិច្ចស្រែចម្រុះដូចជា ក្រាម៉ាស៊ីន, ម៉ាស៊ីនឆក, ត្រឡប់យន្តជីកដី/ ជីកដី/ យន្តស្រែ, ម៉ាស៊ីនជីកលំដាប់ ឬ ម៉ាស៊ីនសាងសង់ផ្លូវដែកដើរដោយម៉ាស៊ីនបញ្ជូនដីដីក្រចក ចំនាយ 9 ម៉ែត្រពីដំណាំ, ស្មៅ, ជញ្ជាំង, ក្រដាសក្របី, ក្រដាសក្របី ក្នុងដំណាំក្រែងដើរដើរឆ្ងាយ ឬ សារពើភ្នំដីក្រដាសដើរឆ្ងាយ?</p> 	<p>ប្រសិនបើម៉ាស៊ីននោះ</p> <ul style="list-style-type: none"> ✓ ដំណើរការលម្អិតមិនមានផ្នែកណាមួយដែលត្រឡប់ម៉ាស៊ីនដែលអាចបង្កឱ្យមានភ្លើងឆេះ ហើយ ✓ ភ្ជាប់ជាមួយឧបករណ៍ទប់ស្កាត់ផ្កាភ្លើងមានដំណើរការល្អ (លើកលែងតែភ្ជាប់ជាមួយ turbocharger ឬបំពង់ផ្សេងដែលមានប្រជាប្រិយភាពខ្ពស់) ✓ មានឧបករណ៍សំរាប់ពន្លត់ភ្លើងរួមមាន៖ <ul style="list-style-type: none"> > ថង់ទឹកសំរាប់បាញ់មួយយ៉ាងតិច, មានដំណើរការល្អ, មានទឹកពេញ, មានចំណុះមិនតិចជាង 9 លីត្រ > គ្រឿងពន្លត់ភ្លើងប្រើទឹក (ផ្ទុកដោយសម្ពាធ) យ៉ាងតិចមួយគ្រឿង, ដែលមានដំណើរការល្អ, មានទឹកពេញ និងមានសម្ពាធត្រឹមត្រូវ, មានទឹកចំណុះមិនតិចជាង 9 លីត្រ។ <p>សូមកត់ចំណាំថា ឧបករណ៍ទប់ស្កាត់ផ្កាភ្លើង, ថង់ទឹកសំរាប់បាញ់ហើយនិងគ្រឿងពន្លត់ភ្លើងប្រើទឹកដែលបានយោងសេចក្តីខាងលើត្រូវតែអនុវត្តតាមស្តង់ដារសុវត្ថិភាព។</p>	<p>ប្រសិនបើ</p> <p>Fire Danger Period (សំរាប់អង្គុយពេលវេលាគ្រោះថ្នាក់ភ្លើងឆេះរំព្រៃ)។</p> <p>យ៉ាងណាមិញ ប្រសិនបើអាចធ្វើទៅបាន ពន្យារពេលការងារនេះដោយហេតុថាគ្រោះថ្នាក់ភ្លើងឆេះមានកំរិតខ្ពស់បំផុត។</p>

តើខ្ញុំអាចដាក់ពាក្យសុំបណ្ណាអនុញ្ញាតដោយរបៀបណា?

លោកអ្នកអាចដាក់ទម្រង់ប្រើប្រាស់ពាក្យសុំមួយច្បាប់ពីវេបសាយ cfa.vic.gov.au។ លោកអ្នកក៏អាចទាក់ទងទីបញ្ជាការសង្កាត់ CFA ប្រចាំតំបន់ ហើយស្នើសុំឱ្យគេផ្ញើពាក្យសុំនេះជូនលោកអ្នក។ ឬព្យួរលេខទូរស័ព្ទសំរាប់ទាក់ទងទីបញ្ជាការសង្កាត់ CFA អាចរកបាននៅតាមវេបសាយនេះ, ឬលោកអ្នកអាចស្នើសុំពាក្យសុំមួយច្បាប់ដោយទូរស័ព្ទទៅលេខ **(03) 9262 8444**។

ប្រសិនបើលោកអ្នកត្រូវការបណ្ណាអនុញ្ញាតដើម្បីប្រតិបត្តិការនៅក្នុងសង្កាត់ខាងពន្លត់ភ្លើងក្រុង (Metropolitan Fire District), លោកអ្នកអាចទាក់ទង MFB តាមលេខ **(03) 9662 2311** ឬតាមវេបសាយ mfb.vic.gov.au។

តើខ្ញុំអាចយកព័ត៌មានអំពីគ្រោះថ្នាក់ភ្លើងឆេះរំព្រៃ ឬឱ្យបានដឹងអំពីការដុតភ្លើងដែលបានគ្រោះថ្នាក់នៅក្នុងតំបន់ខ្ញុំដោយរបៀបណា?

សូមទូរស័ព្ទ Victorian Bushfire Information Line តាមលេខ **1800 240 667** ឬតាមរយៈ National Relay Service (កិច្ចបម្រើជាតិខាងទូរស័ព្ទបន្ត) តាមលេខ **1800 555 677**។

ខ្ញុំមានផែនការដុតស្មៅនៅក្នុងដីរបស់ខ្ញុំ។ តើខ្ញុំប្រុងប្រយ័ត្នបំប៉ននូវពេលវេលាអាននេះដោយរបៀបណា?

ប្រសិនបើលោកអ្នកត្រូវបានគេចេញបណ្ណាអនុញ្ញាតដុតស្មៅមួយដោយក្រសួង CFA ឬភ្នាក់ងារការពារភ្លើងឆេះរបស់សង្កាត់, លោកអ្នកត្រូវការឱ្យ Emergency Services Telecommunications Authority ជំរុញដំណឹងជាមុនដោយទូរស័ព្ទទៅលេខ **1800 668 511**។

តើខ្ញុំរាយការណ៍អំពីគ្រោះថ្នាក់ភ្លើងឆេះដោយរបៀបណា?

ដើម្បីរាយការណ៍អំពីភ្លើងឆេះ សូមមេត្តាទូរស័ព្ទ Triple Zero **(000)**។

ប្រុងប្រយ័ត្នពេលវេលាគ្រោះថ្នាក់ភ្លើងឆេះរំព្រៃដោយ CFA។